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ČESKO: Z demokracie nezůstal kámen na kameni a volby nám neumožňují nějakou
radikální změnu. Ústavou zaručené svobody nám ukrajují stále přibývají zákony. Tohle všechno se
děje pod záštitou médií. Moc se koncentruje do monopolů. Média, podnikatelé a politici se sbratřili
do jedné skupiny, kde chybí konkurence, protože prachy jsou prachy a ty nesmrdí, i když je Rus podá
Američanovi a ten zas Britovi. Jen mezi lidmi dělají rozbroje a nutí je nenávidět, protože rozhádaným
hlupákům se velmi dobře vládne. Jejich uzavřené společenství má tolik peněz a ostatní se jim klaní
jako novým Bohům. V tomto strašném prostředí jede skoro celý svět, spíš bych měla napsat celý svět
kromě pár vyvolených.

Naše elity poklonkují silnějším mocnostem, a že si potom kvůli nim nabije hubu celá země,
tak to je jim jedno. Hlavně, že se vezou v pohodlí peněz. Znáte to z historie. Napřed poklonkovali
Němcům, pak Východu a teď Západu. Smutné zjištění. Vždy se z toho měly dobře elity a ti dole na ně
jako vždy dopláceli a vůbec nic se nezměnilo. Střední Evropa je pro ně jako kus masa, co hodí na gril
a pak si ukrajují a žerou a žerou. Zůstane ohlodaná kost a vy se lidé třeba poserte.

Je to pořád Západ proti Východu a Západ vždy považoval Východ za pololidi a také s nimi tak zachází
do dneška. Podívejte se na Ukrajinu. USA si z ní udělalo bojiště a nikdo nic neřekl. Ano, vzbouřilo se
Rusko, protože tam jsou si vědomi, co je Západ zač a že nikdy nepřijme Východ jako sobě rovný.
Uvědomte si, že pokud vám někdo tvrdí, že Západ chce naše dobro, tak vám lže. Každému bližší jeho
rasa a my jsme Slované a to se neodpouští. Lidé pochopili jste vůbec, že mocnosti nemají přátel?, ale
spojence pokud je to výhodné, a když už je nepotřebují, odhodí je jako zbytečnost?

I menší země jako jsme my potřebuje spojence, ale neříkejme jim přátelé, protože tak to nefunguje.
Navíc jsme podřízeni nějakému malému okruhu politiků a obchodníků, kteří si to upečou, pak to
většinou spálí a my to sežereme. Je nám z toho blbě, ale pořád držíme hubu a krok. Nedovolí nám
zasahovat do záležitostí země, rozhodují se sami podle toho, jak vítr vane v jejich prospěch. Raději
nám zakazují mluvit a pokud mluvíme jinak než oni, jsou z nás dezoláti a osoby, kterým se má zavřít
pusa. Jsem jedním z nich a čekám, kdy cenzura nabude takovou sílu, že mi sebere i tu klávesnici.

Demokracie je dialog a já tu žádný nevidím. Nikdo se neptá, jestli chceme být odvedeni do války,
ale urychleně se dělá zákon. Od 18 do 60 let podléháme branné moci. To jako 60-letá babka bude v
zákopu se sapíkem na krku? Jsou vůbec normální, nebo nás nechají pozabíjet. Takovou tu zbytečnou
část obyčejných lidí, co ujídají chlebíčka těm nahoře. Lidé jsou vydíráni strachem, který jim
naočkovali, aby je mohli snadno ovládat. Zkouší to přes klima, pak přijde epidemie ‚něčeho‘ a
nakonec nám předhodí válku a strach je přiživován lhaním o tom, jak nás Rusko chce zničit. Nutí nás
k nenávisti vůči lidem, kteří žijí svůj obyčejný život tam daleko na Východě a nutí nás poslouchat
zmetky ze Západu, kteří nepřinesli nikdy nic dobrého. Vládnou nám lidé, co nerozumí svoji práci, to v
tom lepším případě, a v tom horším to dělají na něčí povel. Budou nám odebírat svobodu po
kouskách a někteří vyděšenci budou kývat a poslouchat a najednou budeme mít na rukách otrocká
pouta.

My můžeme jen děkovat Internetu, že zatím máme svobodu slova. Pokud nám ho nevezmou.
Lidé mohou porovnávat a poslouchat různé zdroje a uvědomit si, že pravdu mají většinou ti, kteří
jsou politiky dehonestováni a zakazováni. Kolika lidem odebírají kanály, weby nebo jim zakazují psát.
Děje se to dnes a denně, ale my máme zbraň a to takovou, že se ji bojí vládnoucí elita po celém světě.
My je můžeme vypnout a neposlouchat. My se nemusíme nechat děsit. Můžeme vypnout televizi.
Nemusíme poslouchat nikoho, kdo nechce poslouchat nás a už vůbec s námi nechce vést rovnocenný
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dialog. Najednou nebude místo pro strach a když je neposloucháme, můžeme si vytvářet svoje názory
a řídit se zdravým rozumem. Stát vám chce vnutit svoje myšlenky a je jen na vás, jestli se necháte
postavit do pozice poslouchajícího otroka. Nenechte se a dejte najevo, že takhle to dál nepůjde a že s
lidmi se musí mluvit, musí se s nimi počítat. Jinak by ten život nestál za nic.

Čeká nás měnová reforma, elektronické peníze a politici co nás budou moci naprosto ovládat.
Jakmile si necháme vzít peníze, pak už nebude cesty zpátky. Digitalizace je finále lidské svobody.
Proto nás zadlužují. Dlužníci nemají moc moc se bránit. Proto se budou zvedat daně všeho druhu až
nezůstane kámen na kameni a pak se jim to bude vládnout jedna radost. Mít chleba bude priorita
otroků. Příkazy rozkazy, to budou naše dny. Zmizí demokracie a bude tu něco jako
feudalismus peněz.
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